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Uprzejmie informuję, że na XXXVII sesji Rady Miejskiej w dniu 24 września 2020 r. 
w punkcie „Zapytania, wolne wnioski i oświadczenia radnych” radna Grażyna Barwacz 
zaproponowała organizację szkolenia dotyczącego analizowania danych finansowych 
spółek (fragmenty wypowiedzi radnej): Drodzy Państwo, powinna Komisja Ekonomiczna 
i myślę, że również Komisja Komunalna, ale być może wszyscy radni… Ja w tym 
momencie chciałabym się zwrócić do Urzędu Miasta (myślę że do Pana Skarbnika), 
żeby zorganizować nam kurs czytania materiałów spółek. I to nie tych materiałów, 
które tak naprawdę nic nam nie mówią, tylko materiałów np. rachunku zysków i strat. 
Drodzy Państwo, to są bardzo ciekawe rzeczy i może też również być bilans i przepływy 
środków. Dlaczego o tym mówię? Bo stworzyła się taka atmosfera, że chyba właśnie 
nadzór właścicielski – pewnie Pan Prezydent – oczekują, że spółki zawsze są na plusie. 
Tak nie jest. Oni muszą naprawdę używać różnych takich księgowych „fikołków”, 
żeby pokazać, że nie mają straty, ale myślę, że to mocno zaciera nam obraz i nie 
jest żadną winą prezesów. (…)  

I dlatego bardzo proszę, żeby w jak najszybszym czasie zorganizować nam takie 
szkolenie – kto zechce to przyjdzie. W wielu miastach te dane są radnym udostępniane 
dużo bardziej szczegółowe niż to, co my otrzymujemy. Ale też dzięki temu będzie nam 
dużo łatwiej oceniać pracę spółki, bo to nie jest tylko i wyłącznie zysk netto, tylko cała 
ilość innych rzeczy, a zysk netto można zawsze na plus otrzymać właśnie zabiegami 
księgowymi.


